
Bestyrelsesmøde hos Ingrid d. 23.5.23

Lene bød velkommen.

D. 27.3.23 var der markvandring på Blåbærvej sammen med Jan Warburg fra Boli.nu.

Han er informeret om rotteproblemet og trods der er sat fælder op, er her stadig rotter. Der
arbejdes stadig på at finde en løsning. 
Der har desuden været et tilfælde her på vejen, hvor man mener at rotter har spist 
ledningsnettet i en bil. Der kan købes en slags duftfrisker, som kan sættes i bilens 
motorrum. Den udskiller en lugt,  som formår at holde rotterne væk. Spørg evt. på et 
autoværksted herom. 

Der skal males sternbrædder, vindskeder og udhæng, hvor det trænger. Vi håber at der 
kommer seddel herom i postkasserne.

Der er ønske om at der plantes 2 træer ud for nr. 23

Der er sprøjtet for myrer.

Der er også kigget på vores containere i affaldsområdet, da de ser noget hærget ud og 
kan være svære at åbne. Det er dog kommunen, som skal udskifte dem, så det kan 
desværre have lange udsigter.

Vi har fået en robotgræsklipper, som kører på græsset både foran og bagved nr. 1, nr. 3 og
nr. 5 .

Lene og Søren har deltaget i formandsmøde og der er det blevet fremlagt at lave tiltag til 
at få nye medlemmer i afdelingsbestyrelserne.

Lene har været til infomøde ved Den bydækkende helhedsplan, som der er blevet stemt 
om ved afdelingsmødet sidste år. 

D. 7.6.23 er der på Kryb-i-ly Kro infomøde om støjvold ud mod motorvejen.
Mødet er fra kl. 16-00 – 18.00 og man møder bare op. Der er ingen tilmelding.

D. 14.6.34 er der Repræsentantskabsmøde i Boli.nu. Søren har meddelt at han træder ud 
af hovedbestyrelsen.

Økonomi:
Rådighedsbeløb:   kr. 1.349,25
Jubilæumsbeløb:   kr. 1.750,50

OBS !! Bestyrelsen har besluttet at vi igen forsøger os med at lave en grillaften, da der er 
kommet nye beboere på vejen.
Datoen er d. 25.8.23 kl 17.
Der stilles telt og borde op og I skal selv medbringen en stol, mad og drikke samt godt 
humør. Der vil ikke være tilmelding, men møder bare op. Håber dog I alle vil deltage. 

God sommer ønskes af Bestyrelsen.


